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Beknopt verslag bijeenkomst 17-01-2019 

Vanuit de gemeente Den Haag zijn  (communicatieadviseur ) en  

(Omgevingsmanager ) aanwezig. Zie voor de overige aanwezigen, afvaardiging werkgroep 

Huijgenspark en wijkvereniging Stationsbuurt, de presentielijst in de bijlage 

 opent de bijeenkomst en heet de aanwezigen hartelijk welkom. Kort wordt het doel van 

dit overleg toegelicht. Als eerste bespreekpunt buigen de aanwezigen zich over de locatie voor het 

milieustraatje.  

Milieustraatje 

Voor het milieustraatje is in 

eerste instantie de locatie 

voorgesteld in de bocht van de 

Huijgensstraat ter hoogte van 

Huijgensstraat nr. 1-2. Aan de 

overzijde van de straat, op het 

trottoir is ruimte voor een 

milieustraatje. Deze locatie is 

destijds ook gepresenteerd op 

de bijeenkomsten met 

bewoners. Op 9 oktober 2018 

is er een bijeenkomst belegd 

om met bewoners van het 

Huijgenspark in gesprek te 

gaan over de definitieve locatie voor het milieustraatje. Tijdens deze bijeenkomst is gebleken dat de 

voorgestelde locatie in de bocht van de Huijgensstraat op weerstand stuitte bij een deel van de 

bewoners van het Huijgenspark. Op de bijeenkomst van 9 oktober 2018 is toegezegd dat de 

gemeente zou gaan onderzoeken of er alternatieve locaties zijn voor het plaatsen van het 

milieustraatje.  

De enige alternatieve locatie voor het milieustraatje ligt ter hoogte van Huijgenspark nr. 60. Het 

trottoir aan de overzijde van de straat biedt ruimte voor een milieustraatje. De fietsnietjes die 

momenteel op deze 

plek staan zullen 

verplaatst worden 

naar de overzijde. Op 

de plek waar op de 

foto de ‘witte bus’ 

staat geparkeerd.  
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Aanwezigen hadden de volgende opmerkingen aangaande de alternatieve locatie: 

- De nieuwe, alternatieve locatie is niet direct de meest logische plek voor het milieustraatje.  

Doordat de alternatieve locatie relatief ver weg ligt van de Stationsweg bestaat er een kans 

dat het straatje minder gebruikt gaat worden. 

- De verwachting is dat de alternatieve locatie minder (geluids)hinder op gaat leveren voor de 

omgeving. Aanwezigen stellen dan ook voor verder te gaan met de alternatieve locatie en de 

eerder voorgestelde locatie zoals opgenomen in de plannen, te laten vervallen.  

- Bijkomend verzoek is wel of er in de Van Hogendorpstraat een ‘losse’ glas container 

geplaatst kan worden bij de bestaande ORAC’s. Bij voorkeur komen de bestaande ORAC’s & 

glascontainer aan de overzijde voor het stuk blinde muur. Zie onderstaande schets.   

 

 

 

 

 

 

 

Toilet 

Als tweede agendapunt staat het toilet in het Huijgenspark ter bespreking. deelt mee 

dat het toilet een ovale vorm krijgt en iets groter gaat worden dan op de eerdere tekeningen is 

aangegeven. Dit komt door het nieuwe beleid dat voorschrijft dat openbare toiletten toegankelijk 

moeten zijn voor eenieder. Het toilet zal dan ook een invalidentoilet worden. De afmeting zijn circa 3 

bij 4 meter met een hoogte van circa 2,80m. De aanwezigen waren over onderstaande getoonde 

impressies positief. Zowel qua de vormgeving als de locatie. Opmerking die gemaakt wordt is wel de 
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vrij grote kans dat het toilet vol geplakt wordt met posters, graffiti etc. Verzocht wordt om het toilet 

net zoals het waterschapshuisje verder op in het park, te laten begroeien met klimop/ hedera. 
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Rondvraag 

Aandachtspunten die meegegeven werden door aanwezigen: 

- Nieuwe stenen bankjes & podium worden gebruikt door skaters. Verzoek is aan de gemeente 

om hier iets aan te doen. Bijvoorbeeld het plaatsen van metalen strips.  

-  vraagt aandacht voor de uitneembare rood/witte paaltjes. Deze paaltjes 

worden nu zomaar ergens neergelegd als ze voor het een of andere tijdelijk verwijderd 

moeten worden. Het zou prettig zijn als er ergens aan de zijkant van het park een plekje zou 

zijn waar de paaltjes tijdelijk geplaatst en weer vastgezet kunnen worden.  

- Er staan nog verschillende omleidingsborden terwijl de weg al weer een paar weken open is. 

Kunnen deze z.s.m. weggehaald worden?  

- Verder geven verschillende bewoners aan niet erg gelukkig te zijn met de nieuwe stenen 

bankjes. De houtenbankjes die er eerst stonden werden veel gebruikt door ouderen. De 

nieuwe stenen bankjes zijn echter erg koud en het ontbreekt aan een rugleuning. Hierdoor 

wordt er nu veel minder gebruik van gemaakt.  

 

 




